

Shanghai New International Expo Centre Co., Ltd. 上海新国际博览中心有限公司

关于实施货运车辆信息化管理系统的通知

各主办单位:

为缓解布、撤展期间货车车流集中涌入新国际博览中心造成周边道路拥堵的情况,在浦东商委会展办、浦东交警支队的指导下,我司对货运车辆将实施轮候管理。为确保轮候管理的有效性,我司编制了《新国际博览中心货运车辆信息化管理系统》。该系统由网上货车车证管理系统、申江路轮候停车场组成,具体如下:

- 一、网上货车车证管理系统适用于所有至新国际博览中心的展会货运车辆。系统登录渠道为: 上海新国际博览中心微信公众号(微信号: SNIEC_SH)。此系统于 2018 年 6 月 18 日正式启 用。所有进场货运车辆应当按各展会指定的入场批次,提前进入系统登记车辆及办证人员 信息,之后由办证人员自行打印《轮候证》后持证依次进入我中心停车场等候,未办理《轮 候证》将无法进入我中心。每辆货车需缴纳 20 元办证费用,费用通过网上缴纳,现场不设 缴费窗口。
- 二、单日货车数量大于 900 辆的展会(单场或同时段多场),我中心将通知主办方启用申江路停车场。停车场具体地址为:申江路 2889 号。货运车辆应当先进入申江路停车场等候,之后根据现场指令分批次前往我中心。
- 三、原《上海新国际博览中心运输车辆管理办法》保持不变。

请主办单位将此通知内容及时告知各相关人员,并积极配合实行,共同维护新国际博览中心周边良好的交通环境。





Shanghai New International Expo Centre Co., Ltd. 上海新国际博览中心有限公司

Notice of Information Management System for Freight Vehicles

Dear organizers:

In order to alleviate the traffic congestion caused by the flow of freight vehicles into SNIEC during the period of moving in and out, SNIEC will implement the policy of waiting license for the freight vehicles under the guidance of the Pudong Commercial Committee Exhibition and the Pudong Traffic Police Detachment. In order to ensure the effectiveness of the waiting license, SNIEC has compiled the "Shanghai New International Expo Centre Freight Vehicle Information Management System". The system consists of online vehicle license management system and Shenjiang Road parking lot.

Details are as follows:

- 1. The online freight vehicles waiting management system is applicable to all exhibition freight vehicles to SNIEC. The system login channel is: WeChat public account of SNIEC (wechat: SNIEC SH). The system was officially launched on June 18, 2018. All freight vehicles shall enter the center in advance according to the admission batch specified by exhibition and the applicants need print the 'Waiting License' and enter the parking lot in turns. The vehicle without Waiting License should not be able to enter SNIEC. Each vehicle is required to pay 20 yuan as license fee which can be paid online. There is no payment window on the spot.
- 2. For exhibitions with more than 900 vehicles per day (single or multiple sessions at the same time), SNIEC will inform the organizers to open Shenjiang Road parking lot. The address of the parking lot is: 2889 Shenjiang Road. Freight vehicles should first enter Shenjiang Road parking lot, and reach SNIEC in batches according to the on-site instructions.
- 3. The original "Shanghai New International Expo Center Transportation Vehicle Management Measures" remains unchanged.

The organizer shall inform the relevant personnel of the notice in a timely manner and jointly maintain a good traffic environment around Shanghai New International Expo Centre.

Shanghai

ruary, 2019

Centre Co., Ltd.

上海浦东新区龙阳路 2345 号 5 Longyang Road Pudong Shanghai (0086)-21-2890 6666 (0086)-21-2890 6777 info@sniec.net

传真/Fax: Email: 微信/WeChat:

包话/Tel:

SNIEC SH

www.sniec.net